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HKN LEDENVERGADERING 2025 
 
De ledenvergadering vindt plaats op 1 maart 2025 aanvang 14.00 uur in de Volksuniversiteit aan de 
Nieuwegracht 41 in Utrecht 
 
Aanwezig: Arie de Kluijver (voorzitter/penningmeester), Kiyo Fujiki (penningmeester/bestuurslid), 
Inge Steenmeijer (secretaris), Jan Guichelaar (bestuurslid), Karen de Boer (lid/voorzitter), Wim 
Boone, Simon Buschman, Wayne Dieleman, John Dijsselbloem, Elyn Doornenbal, Tini Haartsen-
Slappendel, Joanne van Helvoort, André Jillissen, Gerda Kooger-Pel, Lia van der Laan, Daniël Kuyper, 
Nelleke Lamme de Boer, Hetty Mulder, Marian Poyck, Marjolein Rotsteeg, Marianne Stevens, 
Veronica Stutvoet, Elisabeth Visser, Henk van der Werff, Ed Wijnants, Marian de Wit. 
 
De conceptagenda: 

1. Opening van de ledenvergadering 
2. Mededelingen en vaststellen van de agenda 
3. Verslag van de vorige ledenvergadering 
4. Rooster van aftreden bestuurders 
5. Jaarverslag en Jaarrekening 2024 
6. Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie 
7. Begroting 2025 
8. Haiku Ontmoetingsdag 
9. HKN 45 jaar 
10. Online content makers groep 
11. Rondje langs de Haikukernen 
12. Rondvraag en sluiting 

 
1. Als voorzitter ontvangt Arie de Kluijver rond 13.00 uur de aanwezigen met een lunch en 

opent daarna iets vervroegd om 13.50 uur de ledenvergadering. Met naast het bestuur 22 
aanwezige leden is de opkomst verheugend te noemen.  
 

2. Met meer aanwezigen en een aantal nieuwe gezichten stelt de voorzitter voor deze keer een 
snelle en korte kennismakingsronde te doen.  
Aansluitend op het kennismakingsrondje wordt vervolgens vastgesteld dat er geen vragen 
over of aanvullingen op de voorgestelde agenda zijn en wordt de agenda aldus vastgesteld. 
Onder het kopje ‘mededelingen’ kondigt de voorzitter aan dat er wijzigingen in de 
samenstelling van het in het afgelopen jaar onvolledige bestuur zijn en vraagt de ALV 
hiervoor goedkeuring: 

− Kiyo Fujiki heeft aangegeven haar functie van penningmeester te willen neerleggen en 
zal als bestuurslid wel in het bestuur blijven. 

− Arie de Kluijver zal de functie van penningmeester op zich nemen en zal daarom zijn rol 
van voorzitter moeten afstaan. 

− Karen de Boer is bereid tot het bestuur toe te treden en de rol van voorzitter te 
vervullen. 

Hiertegen zijn geen bezwaren en het voorstel wordt aangenomen. 
De vertrekkende en aantredende bestuursleden worden bedankt met een klein presentje. 
Vanaf dat moment neemt Karen de Boer de vergadering als voorzitter over.  
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3. Vaststellen verslag Ledenvergadering 2024 
De secretaris leidt de ALV door het verslag van de vergadering die op 17 februari 2024 in 
Apeldoorn plaatsvond. Geen van de aanwezigen heeft substantiële op- of aanmerkingen en 
het verslag wordt goedgekeurd.  
 

4. Rooster van Aan- en Aftreden Bestuur 
Het Rooster van Aan- en Aftreden Bestuur (voorheen: het Rooster van Aftreden Bestuur) 
wordt digitaal getoond en door de ALV goedgekeurd. 
 

5. Jaarverslag HKN en Financiële Jaarrekening 2024 
De secretaris loopt per pagina het jaarverslag HKN door om indien nodig sommige zaken toe 
te (laten) lichten of aan te (laten) vullen en om iedereen de kans te geven vragen te stellen of 
opmerkingen te maken. Hieronder volgen enkele punten. 
Bestuursbesluiten en -samenstelling 
Het bestuur vergadert zo efficiënt en daarmee zo weinig mogelijk en is tweemaal 
bijeengekomen. Niet tijdens deze twee bijeenkomsten behandelde bespreekpunten konden 
worden besproken en zijn afgehandeld via de groepsApp (was whatsApp, nu Signal). Met de 
goedkeuring van het ALV is het bestuur thans weer op (minimaal) statutair vereiste sterkte.  
HKN in de digitale wereld:  
HKN is digitaal aanwezig via (1) haiku.nl en de nieuwsbrief, beheerd door Arie de Kluijver, (2) 
vuursteen.online, beheerd door Jan Guichelaar en Henk van der Werff, en (3) Facebook 
Haiku Nederland, beheerd door Joanne van Helvoort en Henk van der Werff. 
Jan en Henk geven aan dat vuursteen.online ruimte heeft voor veel meer dan er nu op staat, 
en vraagt input van de leden. Kom maar op met beelden, muziek, ideeën, stukken die 
vanwege kleur of aanwezigheid van foto’s niet in de fysieke vuursteen komen.  
Met name wordt ook aandacht gegeven aan de FB pagina, die door Joanne van Helvoort en 
Henk wordt gerund en waar posts tussen de 200 en 600 keer worden bekeken. Digitaal is er 
nog heel veel meer mogelijk.  
De Ontmoetingsdag 
De dag in Wilrijk is in 2024 op uitstekende wijze gehost door Haiku-centrum Vlaanderen, een 
dag vol leerzame lezingen en workshops waarbij het aspect ontmoeten voldoende aandacht 
kreeg. Dit jaar zal de Ontmoetingsdag verzorgd worden door kern Haaglanden en deze dag 
zal plaatsvinden in Wassenaar. In het verslag staat dat het thema ‘tanhaibun’ is. Daarover 
een opmerking van de voorzitter (tevens lid kern Haaglanden) dat dat wel het thema is van 
de PM wedstrijd maar dat wordt nagedacht en gecommuniceerd  over het thema van de dag. 
Lokale promotie  
Duidelijk is dat door en buiten de kernen regelmatig activiteiten worden georganiseerd om 
onze vereniging en het begrip haiku in brede zin bij een breed publiek te promoten.  
De competities 
De Kids Haiku Wedstijden (in de oneven jaren) en de JAL wedstrijden (in de even jaren) lopen 
goed en steeds relaxter. 
De PM Aanmoedingsprijs voor 2025 heeft als thema ‘tanhaibun’, een niet breed bekende 
vertelvorm. In Vuursteen en op de website is en wordt hier aandacht aan besteed. We hopen 
op een mooi aantal inzendingen.  



 

 
 
VERSLAG LEDENVERGADERING 2025 
Pagina 3 van 6 

 

 
 
Naar aanleiding hiervan wordt gememoreerd dat het PM prijzengeld na dit jaar nog slechts 
twee jaar dekt. De dochter van Paul Mercken heeft aangegeven dat haar vader afziet van een 
nieuwe schenking. Evenwel, het bestuur is verheugd te melden dat een nieuwe donateur 
gevonden is: Simon Buschman, van wie we een mooie donatie hebben ontvangen waar we 
niet alleen weer tien jaar mee vooruit kunnen maar ook in ons grote jubileumjaar iets extra’s 
kunnen doen, waarbij gedacht wordt aan activiteiten in de geest van Annie van Tooren. 
Felicitaties en veel dank aan Simon Buschman, wiens naam vanaf 2028 gedurende 10 jaar 
verbonden zal zijn aan de wedstrijden. 
HKN Bibliotheek 
Zoals bekend is ons plekje in de bibliotheek van Nijmegen al enkele jaren opgeheven. Onze 
boeken staan nu bij enkele bestuurders in afwachting van een veilige en bemande plek in 
een bibliotheek of andere openbare instelling. Deze is nog altijd niet gevonden. Tips zijn nog 
steeds meer dan welkom. Het digitaliseren van de boeken gaat door maar vraagt veel tijd en 
energie. Lia noemt nog de Boekenzolder. Hier zal i.o.m. Lia naar gekeken worden. 
Haikukernen: de kernen-whatsApp groep gaat langzamerhand vruchten afwerpen. Over 
beheer en locatie van de kerneninformatie op de sites wordt nog nagedacht. 
Nabericht van de secretaris: binnenkort zullen de aangevraagde en verleende vitale kernen 
subsidies op een aparte pagina van de website te vinden zijn. 
Ledenadministratie 
Toont nog steeds een (lichte) groei. Op dit moment hebben wij rond de 260 leden. 
Vuursteen 
Belangrijk punt is dat het NL team nog steeds onderbemand is. Er is nog altijd grote behoefte 
aan iemand die zijn of haar schouders zet onder het redactiesecretariaat, dat nu door de 
eindredacteur, Marian Poyck, erbij wordt gedaan. Vanuit de leden komt de tip om deze 
vacature ook op de FB pagina te zetten. Dit goede idee zal worden uitgevoerd. 
Nieuw boekhoudsysteem 
Arie de Kluijver heeft de leden tijdens de ALV 2024 een inkijkje gegeven in het e-boekhouden 
systeem en zal in zijn nieuwe rol van penningmeester nu vanuit dit systeem door de cijfers 
heen gaan zodat wij op het scherm de financiële verantwoording kunnen volgen. 
Voordat er wordt overgegaan op de financiële verantwoording vraagt de voorzitter of er nog 
opmerkingen zijn over het jaarverslag. Geen opmerkingen zijnde wordt het jaarverslag 
goedgekeurd. De voorzitter geeft vervolgens het woord aan de penningmeester. 
 

6. Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie 
Kiyo Fujiki geeft aan dat zij dankbaar is dat zij in haar rol van penningmeester bij het 
opstellen van de stukken ook dit jaar professionele ondersteuning heeft gekregen van Wim 
Boone en goed ondersteund is door de nieuwe penningmeester, met wie zij heeft 
afgesproken dat hij de stukken met de ALV doorneemt.  
 
De penningmeester opent in het e-boekhouden systeem de balans en licht toe wat de activa 
en passiva inhouden, wat het verschil is tussen bestemmingsreserves en speciale reserves, en 
wat het eigen vermogen inhoudt. Vervolgens opent de penningmeester de Staat van Baten 
en Lasten, de opstelling van inkomsten en uitgaven, van winst/verlies.  
 
Naar aanleiding van de cijfers worden interessante vragen gesteld. Moet er niet gedacht 
worden aan een minimale weerstandsreserve van bijv. 10.000 euro, nu gezien de gemiddelde 
leeftijd van het ledenbestand de inkomsten over 10 jaar best wel eens lager kunnen zijn?  
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Moet de contributie, die al jaren 35 euro bedraagt, niet omhoog? Zou een getrapte 
contributie iets zijn, bijv. voor nieuwe leden onder de 35 jaar een contributie gelijk aan 
zijn/haar leeftijd, waarmee je misschien wat meer jong spul naar binnen haalt? Een en ander 
opent een levendige discussie. Wat betreft de contributie wordt voorlopig besloten die voor 
2026 niet te verhogen en in 2026 hier opnieuw over na te denken. De punten worden 
meegenomen naar een volgend (bestuurs)overleg. 
Vanuit de ALV zijn er verder geen vragen of opmerkingen over de balans en W&V-rekening. 
 
Uiteraard zijn de stukken gecontroleerd door de Kascommissie, in 2024 bestaande uit Wim 
Boone en André Jillissen. Wim Boone geeft aan dat in 2024 twee systemen naast elkaar 
liepen, nl. een door Kiyo bijgehouden spreadsheet, als opvolger van het systeem van Bas 
Kool, de vorige penningmeester, en het e-boekhouden systeem. Beide werden door de 
Kascommissie gecontroleerd. De Kascommissie oordeelt op basis van die controle dat de 
jaarstukken een getrouw beeld geven van het handelen van het bestuur en de 
vermogenstoestand van de vereniging gedurende en per het eind van het boekjaar 2024. De 
Kascommissie adviseert daarom de ALV om de penningmeester en daarmee het bestuur te 
dechargeren voor het gevoerde beleid over 2024. De schriftelijke en door Wim Boone en 
André Jillissen ondertekende bevestiging hiervan wordt aan de secretaris overhandig. 
De ALV gaat akkoord en aan de penningmeester en het bestuur wordt decharge verleend. 
 
Een oproep bij de aanwezigen om toe te treden tot de nieuwe Kascommissie levert een 
aanmelding op van Lia van der Laan. Dank aan Lia. De tweede man/vrouw zal nog moeten 
worden gevonden. 
 

7. Begroting 2025 
Vervolgens loodst de penningmeester ons door de begroting 2025, die niet veel afwijkt van 
die van het jaar ervoor. 
Ook de begroting wordt door de ALV akkoord bevonden. 
 

8. Haiku-Ontmoetingsdag in Wassenaar 
Als lid van de organiserende kern Haaglanden licht Karen de plannen voor de 
Ontmoetingsdag op zaterdag 11 oktober toe. Nadere details volgen zo spoedig mogelijk via 
Vuursteen, de website en nieuwsbrief. 
 

9. HKN 45 jaar 
Jan Guichelaar zal voor dit jubileumjaar op basis van de door Marian Poyck verstrekte 
documenten een bundeling maken (fysiek boek) van in Vuursteen verschenen Tegen het 
Licht Gehouden artikels. 
Naar aanleiding hiervan ontstond weer een levendige discussie. Worden nu weer dezelfde 
namen en schrijvers naar voren gehaald die altijd genoemd en gezien worden? Hoe zit dat 
met beginnende? Waarop aangegeven werd dat dit net als de vorige bundel een bundeling is 
van wat in Vuursteen verschenen is, dus ja, misschien wel veel dezelfde namen. Maar, wil je 
zelf ook genoemd worden, stuur dan in, doe mee aan de kukai, stuur als nieuw lid iets in voor 
het e-boekje ‘Kikkervisjes’, stuur in voor ‘Aan het Woord’, doe in het algemeen mee aan 
plaatsingen op gedichtenplatforms, zoals bijv. Lezenswaardig, doe mee aan die wedstrijden.  
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10. Online content makers groep 
Henk trapt af met de opmerking dat Vuursteen en HKN nogal onbekend en onzichtbaar zijn. 
Samen met Joanne heeft hij de FB pagina (her)opgestart en dat levert veel en goede reacties 
op. YouTube is ook zo’n belangrijk en door ons ongebruikt medium. We moeten zorgen voor 
content. En vernieuwing. Frisse ideeën zoals bijvoorbeeld het door Daniel geopperde idee 
van een getrapte contributie. En mensen die dit – gezamenlijk – willen en kunnen doen, en 
ook doen. Zoals bijv. ook de podcast: zijn er mensen die dit willen en kunnen doen? 
Zonder bij de individuele punten namen te noemen laat ik hieronder de verschillende ideeën 
en opmerkingen volgen die na deze aftrap voorbijkwamen. 
Ideeën delen. Ideeën verzamelen, en in overleg met het bestuur uitwerken. Teams vormen. 
Studenten inzetten. Stilstand is achteruitgang en kunst van verouderen is de kunst om jong 
te blijven. Niet alleen iets maken maar ook uitvoeren en voeden. Begin met iets en kijk wat 
het oplevert. Rapporteer dan volgend jaar en borduur hierop voort. Enquête houden onder 
de leden én de niet-leden (zoals de deelnemers aan de openbare kukai’s). Gebruik daarbij 
een professionele enquête-tool. Kijk eens naar andere platforms, zoals bijvoorbeeld 
lezenswaardig.com (waar je sowieso jouw haiku’s kunt indienen) en plaats daar ook info over 
onze wedstrijden. Vorm teams die bestaan uit verschillende disciplines waar minimaal 
iemand van Vuursteen en iemand van het bestuur in zit. 
Lia geeft aan graag in de ‘denktank’ te willen plaatsnemen. Wayne, Joanne en Gerda steken 
ook de hand op. 
We kunnen met deze groep beginnen en daarna met de vertegenwoordigers van Vuursteen 
en het bestuur erbij. 
 

11. Rondje langs de Haikukernen 
In verband met de beperkte tijd tot de workshop houden we het rondje kort en beperken we 
ons tot de toelichting van Arie (kern Leiden) over het Leids Haiku Pad, inhoudende een door 
de gemeente gesubsidieerde 5-jarige wedstrijd waarbij de hoofdprijs zal bestaan uit de 
vereeuwiging van de winnende haiku op een plakkaat dat ergens in Leiden zal worden 
opgehangen. Na een snelle rondvraag die niets nieuws oplevert, dankt de voorzitter de 
aanwezigen voor hun komst en bijdragen en sluit de vergadering rond 15.40 uur waarna we 
in de naastliggende zaal de beloofde Workshop Japans 1 katern boekje krijgen. 
 

Workshop Japans 1 katern boekje 
Wayne Dieleman laat zien hoe één- en meerkatern boekjes eruit kunnen zien. Voor de omslag 
had Wayne al een stapel bladen met stijfselmarmer bewerkt. Een ieder kon er eentje uitkiezen. 
Rustig en duidelijk leidde Wayne de aanwezigen met naald en draad door het proces. Diegenen 
die zijn aanwijzingen strikt volgden hadden in no time een prachtig boekje waarin je op twintig 
A5 bermgras pagina’s je aantekeningen, haiku’s, vertellingen kunt noteren. Mocht je een boekje 
met eigen werk willen maken, dan kun je je haiku’s e.d. op dit papier printen en vervolgens 
binden.  
Na de workshop bood Wayne aan om ook op de Ontmoetingsdag een workshop te geven. De 
organiserende kern zal zich hierover beraden. 
 
OMISSIE – POST VERGADERING PUNT: ROYEREN 
Na de vergadering is 1 punt, dat het bestuur tijdens de vergadering vergeten was voor te leggen, 
alsnog aan alle aanwezigen ter goedkeuring voorgelegd, namelijk het royementsbeleid.  
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Het vigerend beleid is dat royering plaatsvindt nadat er 2 achtereenvolgende jaren ook na 
aanmaningen geen contributie is ontvangen. De penningmeester stelt mede namens de rest van 
het bestuur voor om de verzuimtermijn van 2 jaar te wijzigen in 1 jaar en derhalve een lid te 
royeren na 1 jaar niet-betalen. 
Dit voorstel is via e-mail gestuurd naar de bij de ALV aanwezige leden, met het verzoek aan te 
geven of zij hiermee akkoord zijn. 
Alle leden zijn schriftelijk akkoord gegaan (via e-mail, gericht aan de secretaris) met dien 
verstande dat er wel een opmerking is gemaakt dat het akkoord onder voorbehoud is van de 
mogelijkheid dat wanneer een lid aangeeft door financiële omstandigheden even niet in staat te 
zijn de contributie te voldoen, het bestuur niet direct tot royement zal overgaan en dit lid een 
jaar uitstel zal geven. 
 

 


